
Zápis ze zasedání AS PřF UJEP konaného dne 15. 5. 2007 
 
Přítomni: Eva Berrová  (KGEO), Dr. Eva Hejnová (KFY), Mgr. Petr Kubera (KI), Pavel Kulhavý (KI), Dr. 

Martin Kuřil (KMA), Dr. Jan Malý (KBI), prof. Ivo Nezbeda (KCHE), Jiří Škoda (KGEO) 
 
Omluveni: Jiří Nový (KI)  
 
Hosté: Doc. RNDr. Stanislav Novák, CSc. (děkan PřF UJEP) 
            Ing. Petr Lauterbach (tajemník PřF UJEP) 
 
Program: 

1. Projednání výroční zprávy o činnosti PřF UJEP v roce 2006   
2. Projednání zprávy o hospodaření PřF UJEP za rok 2006 
3. Projednání rozpočtu PřF UJEP na rok 2007 
4. Vyjádření k čerpání rozpočtu v 1. čtvrtletí 2007 
5. Různé  

 
Ad 1.  
Děkan PřF UJEP doc. Novák předložil Akademickému senátu v souladu s §27, odst. 1 d) zákona o VŠ ke 
schválení Výroční zprávu o činnosti Přírodovědecké fakulty UJEP v roce 2006.  

Usnesení: Výroční zpráva o činnosti PřF UJEP byla členy AS jednomyslně schválena. 
 
Ad 2.  
Děkan PřF UJEP doc. Novák předložil Akademickému senátu v souladu s §27, odst. 1 d) zákona o VŠ ke 
schválení Výroční zprávu o hospodaření Přírodovědecké fakulty UJEP za rok 2006. K výroční zprávě vznesli 
členové AS několik drobných připomínek,  ke kterým se vyjádřil Ing. P. Lauterbach.  

Usnesení: Výroční zpráva o hospodaření PřF UJEP byla členy AS jednomyslně schválena. 
 
Ad 3.  
Děkan PřF UJEP předložil Akademickému senátu v souladu s §27, odst. 1 c) zákona o VŠ ke schválení Rozpočet 
PřF UJEP na rok 2007. Na otázky AS odpověděl děkan doc. Novák (rozpočet kateder se bude vytvářet podle 
počtu studentů na jednotlivých katedrách) a tajemník PřF Ing. Lauterbach (zdůvodnil zvýšení rozpočtu 
děkanátu).  

Usnesení: Členové AS jednomyslně rozpočet PřF UJEP schválili.  
 
Ad 4.  
Akademickému senátu bylo předloženo čerpání rozpočtu za 1. čtvrtletí 2007. Tajemník PřF Ing. Lauterbach 
zodpověděl dotazy členů AS týkající se čerpání finančních prostředků jednotlivými útvary PřF UJEP. 

Usnesení: AS PřF bere čerpání rozpočtu na vědomí bez připomínek.  
 
Ad. 8 
Členové AS PřF se dotázali přítomných hostů (děkana PřF UJEP doc. Nováka a tajemníka Ing. Lauterbacha) na 
chybějící bezbariérové přístupy do velké auly a nové budovy v areálu UJEP České mládeže 8 a možnosti jejich 
vybudování. Další dotaz se týkal stále chybějících nádob na tříděný odpad, které by měly být rozmístěny v obou 
budovách areálu UJEP České mládeže 8.    

Termín příštího zasedání AS PřF UJEP: 19. 6. v 15 hodin. 

 

Zapsala: RNDr. Eva Hejnová, Ph.D. 

 

Ověřila: Eva Berrová 
 

Prof. RNDr. Ivo Nezbeda, DrSc. 
                                                                                                                               předseda senátu PřF UJEP 


